
1

Kurdějov u Hustopečí
15. – 16. 11. 2018
www.proenergycon.cz

SBORNÍK
PRO-ENERGY CON



2

OBSAH

PARTNEŘI OSMÉHO ROČNÍKU PRO-ENERGY CON  3

PROGRAM KONFERENCE 5

SHRNUTÍ KONFERENCE  9

I. BLOK – MARKET DESIGN ENERGETICKÝCH TRHŮ  12

II. BLOK – ENERGETIKA A PRŮMYSL 4.0   33

III. BLOK – SMART A/NEBO EFEKTIVNĚ  48

IV. BLOK – MODERNÍ PALIVA V DOPRAVĚ  73

EXKURZE  108



STŘÍBRNÝ PARTNER KONFERENCE

TECHNOLOGICKÝ PARTNER KONFERENCE 

BRONZOVÍ PARTNEŘI KONFERENCE

PARTNER KONFERENCE

ODBORNÍ PARTNEŘI KONFERENCE

MEDIÁLNÍ PARTNEŘI KONFERENCE

PARTNEŘI OSMÉHO ROČNÍKU 
PRO-ENERGY CON



4



5

PROGRAM 
1. DEN – 15. LISTOPADU 2018 

8:30 – 10:00 Registrace účastníků 
            10:00  Úvodní slovo k zahájení konference –  

Ing. Martin Havel, PhD., šéfredaktor, PRO-ENERGY magazín

10:05 – 11:30  
I. BLOK – MARKET DESIGN ENERGETICKÝCH TRHŮ 

MODERÁTOR: Michal Hudec, předseda, Združenie dodávateľov energie

Převáží v budoucnosti model trhu „Energy only market“, nebo přibydou 
kapacitní platby? Jaké bude postavení zákazníka po aplikaci nového tržního 
nastavení, uvedeného v Zimním energetickém balíčku? Směřují energetické 
trhy k zásadní revoluci?

PANELISTÉ: 
n  Ing. Jiří Gavor CSc.,  jednatel ENA a ředitel,  

Asociace nezávislých dodavatelů energií
n  Mgr. ICLic. Pavol Poláček, LL.M., M.A., partner, AK Poláček & Partners
n  Ing. Milan Sedláček, ředitel pro EU záležitosti a strategii, eustream
n  Ing. Juraj Šedivý, PhD., vedoucí odboru mezinárodní spolupráce, OKTE
n  Ing. Karel Šimeček, MBA,  předseda, Sdružení velkých spotřebitelů energie
n  Ing. Mgr. Miroslav Zajíček, MA, PhD., vedoucí obchodní strategie, Veolia

11:30 - 12:00 přestávka na kávu a malé občerstvení

12:00 – 13:30  
II. BLOK – ENERGETIKA A PRŮMYSL 4.0 

MODERÁTOR: Ing. Dean Brabec, Managing Partner CEE, Arthur D. Little
ÚVODNÍ PREZENTACE:  Ing. Dean Brabec,  

Managing Partner CEE, Arthur D. Little
Mění se pojetí energetiky s nastupujícím trendem přechodu průmyslu ke zvý-
šené potřebě digitalizace a automatizace procesů? Jaká má být role energe-
tických společností v procesu přerodu průmyslu na Průmysl 4.0?
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PANELISTÉ:
n  Fady Al-Kheir, ředitel pro strategický rozvoj, Energon Holding 
n  Ing. Jiří Borkovec,  výkonný ředitel,  

Česká technologická platforma Smart Grid
n  Ing. Tomáš Hüner, ředitel divize Energy Management, Siemens
n  Jakub Kúdela, Account Technology Strategist, Microsoft

13:30 – 14:30 Přestávka na společný oběd

14:30 – 16:00  
III. BLOK – SMART A/NEBO EFEKTIVNĚ

MODERÁTOR:  Mgr. Jan Fousek, člen představenstva,  
Svaz moderní energetiky

ÚVODNÍ PREZENTACE:  Ing. Miroslav Mareš, předseda správní rady,  
Asociace energetických auditorů-energetických 
specialistů

Současným trendem jsou chytrá řešení a energetická efektivita.  
Podporují se tyto trendy, nebo jsou místy spíše v rozporu? Jsou chytrá řešení 
energeticky efektivní či naopak mohou být energeticky efektivní řešení 
považována za smart řešení?

PANELISTÉ:
n  Ing. Róbert Máček, senior konzultant, ENVIROS
n  Ing. Miroslav Mareš,  předseda správní rady, Asociace energetických 

auditorů-energetických specialistů
n  Ing. Pavel Beran, Relationship Manager Energy Finance, Komerční banka
n  Miroslav Petr, vedoucí tuzemského obchodu společnosti, FENIX Trading
n  Ing. Jaroslav Šuvarský, jednatel, S-Power Energies

16:00 – 16:30 – Přestávka na kávu a malé občerstvení

16:30 – 18:00  
IV. BLOK – MODERNÍ PALIVA V DOPRAVĚ 
MODERÁTOR:  Ing. Richard Kvasňovský, vedoucí domácí redakce,  

Tlačová agentúra Slovenskej republiky
ÚVODNÍ PREZENTACE:  Ing. Leoš Gál, předseda,  

Česká technologická platforma pro biopaliva
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Řada zemí v Evropě směřuje k postupnému zákazu ropných paliv pro dopra-
vu. Jaké či jaká paliva jsou schopná nahradit ropná paliva a dají se nazvat 
palivem/palivy budoucností? Dokážeme žít za dvacet let bez ropných paliv?

PANELISTÉ:
n  Ing. Milan Fořt, obchodní ředitel, Bonett Gas Investment
n  Ing. Leoš Gál, předseda, Česká technologická platforma pro biopaliva
n  Ing. Tomáš Chmelík, PhD., vedoucí útvaru čistých technologií, ČEZ
n  Ing. Lukáš Polák, PhD.,  pracovník výzkumu a vývoje, oddělení Vodíkové 

technologie, ÚJV Řež
n  Ing. Jaroslav Slouka, vedoucí oddělení podpory obchodu, ČEPRO

18:30  Závěr prvního dne konference –  
Ing. Martin Havel, PhD., šéfredaktor, PRO-ENERGY magazín

19:00 – Společná večeře a raut

2. DEN – 16. LISTOPADU 2018 

V rámci druhého dne konference byla připravena exkurze do umělé jeskyně 
ve sklepení zámku Lednice, kde se nachází zrestaurovaná elektrorozvodna.
V originálním stojanu je osazena replika mramorové rozvodné desky  
s původními komponenty z roku 1903, kdy byl zámek elektrifikován firmou 
Siemens. Generátor byl umístěn v maurské vodárně a hnán Girardovou 
turbínou instalovanou v roce 1881 pro účely čerpání vody. Dále účastníci 
navštívili technické zázemí zámeckého skleníku. 

12:30 – 14:00 Společný oběd v hotelu Galant, Lednice
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SHRNUTÍ KONFERENCE 

KONFERENCE PRO-ENERGY CON 2018 PŘINESLA DEBATU 
O ZMĚNÁCH V ENERGETICE

Na osmém ročníku PRO-ENERGY CONu v hotelu Kurdějov proběhly čty-
ři panelové diskuse. Odborníci debatovali o přechodu od „staré“ energetiky 
k „nové“ a obsahu obou pojmů. Živá výměna názorů ukázala zájem zúčastně-
ných. Druhý den konference byl tradičně věnován exkurzi, tentokrát do elek-
trické rozvodny z roku 1903, která se nachází na zámku v Lednici.

MARKET DESIGN ENERGETICKÝCH TRHŮ

Program konference zahájil šéfredaktor PRO-ENERGY magazínu Martin 
Havel, který jménem organizátora přivítal všechny hosty. Záhy předal slovo 
moderátorovi úvodního bloku, jímž byl Michal Hudec, předseda slovenského 
Združenia dodávateľov energií.

Čeští panelisté ocenili aktuálně navrhovanou novelu energetického záko-
na. Jiří Gavor, jednatel ENA a ředitel Asociace nezávislých dodavatelů ener-
gií, vyzdvihl například to, že norma zavádí do legislativy sousloví „akumulace 
energie“, a také fakt, že zlepšuje postavení spotřebitele.

Z řad diskutujících často zaznívalo volání po další liberalizaci trhu a otevře-
né konkurenci. Karel Šimeček, předseda Sdružení velkých spotřebitelů ener-
gie, podotkl, že politici si důležitost konkurenčního prostředí často neuvě-
domují. Na problémy spojené s přílišnou regulací si stěžují i klienti advokáta 
Pavla Poláčka, zakladatele společnosti AK Poláček & Partners. Milan Sedláček, 
ředitel oddělení pro EU záležitosti a strategii společnosti eustream, proble-
matiku shrnul slovy: „Regulace není cíl, ale nástroj a nejlepším regulátorem 
je sám trh.“

Jiří Gavor dále hovořil o  nutnosti reformy systému energetických tarifů, 
aby spotřebitelé platili podporu obnovitelným zdrojům spravedlivě. Dle Mi-
roslava Zajíčka, vedoucího obchodní strategie firmy Veolia, snaha o zvýšení 
fixní složky ceny ztroskotává na neochotě aktivních odběratelů (prosumerů) 
platit více, když mají nízkou spotřebu. Juraj Šedivý, vedoucí odboru meziná-
rodní spolupráce v OKTE, situaci přirovnal k povinnému ručení vlastníků au-
tomobilů, které musejí platit i ti, co jezdí bez nehod. „Cena ale nesmí být tak 
vysoká, že se prosumeři začnou od centrální sítě odpojovat,“ dodal.
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ENERGETIKA A PRŮMYSL 4.0

Následující blok moderoval Dean Brabec, Managing Partner CEE ze spo-
lečnosti Arthur D. Little. V úvodním projevu ocenil, že se fenoménem Průmy-
slu 4.0 zabývá i české Ministerstvo průmyslu a obchodu, které za tím účelem 
dokonce vytvořilo nový post. Dále sdělil, že do budoucna trh s energetikou 
čeká decentralizace, automatizace a využívání „internetu věcí“, na jehož zákla-
dě mezi sebou přístroje budou komunikovat.

Po něm následoval Jakub Kúdela, Account Technology Strategist z Micro-
softu. Jeho zaměstnavatel změny v sektoru energetiky sleduje a je připraven 
je podpořit dodáním softwarové platformy.

Fady Al-Kheir, ředitel pro strategický rozvoj holdingu Energon, vidí v Prů-
myslu 4.0 hlavně příležitost, jak energetiku zefektivnit a snížit náklady. „Firmy, 
co tento trend budou ignorovat, skončí jako Nokia,“ podotkl. Nejvíce dle něj 
změny ocení zákazník.

„Ptá se ale někdo, co zákazník chce? Co když si nepřeje nic měnit?“ kontro-
val ředitel divize Energy Management ve společnosti Siemens Tomáš Hüner, 
bývalý ministr průmyslu a obchodu ČR. Jiří Borkovec, výkonný ředitel České 
technologické platformy Smart Grid, vidí největší přínos Průmyslu 4.0 a obec-
ně změny v energetice v možnosti zbavit se importu prvotních surovin z poli-
ticky nespolehlivých států.

SMART A/NEBO EFEKTIVNĚ

Po obědě proběhl třetí blok, který moderoval Jan Fousek, člen předsta-
venstva Svazu moderní energetiky. Miroslav Mareš, předseda správní rady 
Asociace energetických auditorů-energetických specialistů, na úvod defino-
val, co to vlastně „Smart“ je, veřejnost totiž ráda koncept překrucuje. Jaroslav 
Šuvarský, jednatel společnosti S-Power Energies, doplnil, že k rozvoji Smart 
energetiky jsou zásadní obnovitelné zdroje, zvláště fotovoltaika.

Miroslav Petr, vedoucí tuzemského obchodu společnosti FENIX Trading, 
představil sídlo společnosti v Jeseníku, které využívá Smart prvky a firma jej 
dokázala postavit bez dotací. Ty totiž z principu nepodporuje. „Všichni ale ži-
jeme v Evropské unii a na dotace bychom si měli zvyknout,“ upozornil Róbert 
Máček, senior konzultant firmy ENVIROS. Pavel Beran, Relationship Manager 
Energy Finance z Komerční banky, dodal, že kromě EU může peníze formou 
úvěru poskytnout i jeho společnost.
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MODERNÍ PALIVA V DOPRAVĚ

Závěrečný blok moderoval Richard Kvasňovský, vedoucí domácí redakce 
Tlačovej agentúry Slovenskej republiky. Na úvod ocenil Leoš Gál, předseda 
České technologické platformy pro biopaliva, ropu jako skvělou surovinu, kte-
rá ale pomalu spěje k nahrazení jinými palivy. Lukáš Polák, pracovník výzkumu 
a vývoje v oddělení Vodíkové technologie ÚJV Řež, zmínil, že by ji mohl na-
hradit například vodík. Milan Fořt, obchodní ředitel Bonett Gas Investment, by 
zase preferoval více aut na CNG.

Tomáš Chmelík, vedoucí útvaru čistých technologií firmy ČEZ, upozornil, 
že automobilky musí na změny pružně reagovat, jinak se stanou nekonkuren-
ceschopnými. „Již mnoho alternativních paliv zažilo svých pár minut slávy, dů-
ležité však je najít mix, který zajistí levnou a bezpečnou dopravu pro každého,“ 
doplnil Jaroslav Slouka, vedoucí oddělení podpory obchodu v ČEPRO.

Na konferenci zazněla jednoznačná shoda nad tím, že energetika se v sou-
časné době překotně vyvíjí a inovace ocení spotřebitelé i firmy. Změny proza-
tím připomínají spíše evoluci než revoluci, což je dobře. Je totiž nutné sladit 
technologický vývoj se změnami v politice či legislativě.
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I. Blok  
MARKET DESIGN  
ENERGETICKÝCH TRHŮ 
MODERÁTOR: Michal Hudec, předseda, Združenie dodávateľov energie

Převáží v budoucnosti model trhu „Energy Only Market“, nebo přibydou 
kapacitní platby? Jaké bude postavení zákazníka po aplikaci nového tržního 
nastavení, uvedeného v Zimním energetickém balíčku? Směřují energetické 
trhy k zásadní revoluci?

P A N E L I S T É : 
n  Ing. Jiří Gavor, CSc.,  jednatel ENA a ředitel, Asociace nezávislých 

dodavatelů energií
n  Mgr. ICLic. Pavol Poláček, LL.M., M.A., partner, AK Poláček & Partners
n  Ing. Milan Sedláček, ředitel pro EU záležitosti a strategii, eustream
n  Ing. Juraj Šedivý, PhD., vedoucí odboru mezinárodní spolupráce, OKTE
n  Ing. Karel Šimeček, MBA,  předseda, Sdružení velkých spotřebitelů energie
n  Ing. Mgr. Miroslav Zajíček, MA, PhD., vedoucí obchodní strategie, Veolia

O T Á Z K Y :
Naplňuje současná právní úprava energetických trhů v ČR 
a na Slovensku požadavky a očekávání účastníků trhu?
n  Jaké jsou dosavadní výsledky liberalizace trhů s elektřinou a s plynem?
n  Jak řešit některé překážky rozvoje trhů (G-komponenta na Slovensku)?
n  Pomůže Zimní balíček odstranit bariéry na trzích?

Jakou budou hrát roli na trzích stávající a nově definovaní účastníci 
trhu?
n   Stávající hráči – operátoři trhu, provozovatelé přenosové/přepravní 

a distribučních soustav, výrobci elektřiny a plynu, těžební plynárenské 
společnosti, provozovatelé podzemních zásobníků plynu?

n   Noví hráči – prosumeři, agregátoři, kvalifikovaní agregátoři, energetická 
společenství?
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Budou mít změny tržního prostředí dopad do koncové ceny elektřiny 
a plynu?
n  Promítnou se vlivy do regulované části ceny?
n  Ovlivní změny nastavení systému burzovní, tedy komoditní, složky ceny?

Má smysl zavádět kapacitní mechanismy na český a slovenský 
energetický trh?
n  Co by to mohlo přinést?
n  Jaký by mělo jejich zavedení dopad do koncových cen pro odběratele?

Jaké změny v legislativním nastavení energetických trhů se očekávají 
v nejbližší době a co mají přinést?
n  Plynárenský balíček G2020
n  Novela energetického zákona a zákona o podporovaných zdrojích v ČR
n  Novela zákona o OZE a zákona o energetice na Slovensku
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Michal Hudec

 Předseda, Združenie dodávateľov 
energie

Michal Hudec je od roku 2016 predsedom 
Združenia dodávateľov energií a  spoloční-
kom malej konzultačnej firmy Energy Analy-
tics. V minulosti zakladal prvý odborný on-line 
denník o energetike na Slovensku – energia.sk. 
Jeho vydavateľom bol od roku 2010 až do roku 
2017, kedy svoj podiel v spoločnosti odpredal.

V období 2011–2013 vykonával funkciu NCP 
– národného kontaktného bodu pre výskumné 
a  vývojové projekty 7. rámcového programu 
EÚ (FP7) v téme „energetika“. V rokoch 2011 – 2016 pôsobil v dozornej rade 
známej technologickej spoločnosti GA Drilling, ktorá sa orientuje na výskum 
a vývoj bezkontaktných technológií pre ultrahlboké vŕtanie. Na začiatku roku 
2012 absolvoval expertný „International Visitor Leadership Program“ v USA 
v téme „U.S. Foreign Policy and Energy Security“. Program zastrešuje americ-
ké ministerstvo zahraničia (U.S. State Department). 

Michal Hudec úspešne ukončil univerzitné štúdium, absolvoval študijnú 
stáž v  zahraničí a  vystúpil na  viacerých renomovaných slovenských a  med-
zinárodných energetických fórach. Príležitostne prednášal na univerzite ako 
hosťujúci lektor.
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Ing. Jiří Gavor, CSc.

 Jednatel ENA a ředitel Asociace 
nezávislých dodavatelů energií

Je absolventem Českého vysokého učení 
technického, Fakulta jaderná a fyzikálně inženýr-
ská, kandidát fyzikálně technických věd. Působil 
jako vysokoškolský pedagog, výzkumný pracov-
ník v energetice a od roku 1992 jako zakladatel, 
majitel a řídící pracovník konzultační firmy ENA. 
Zároveň je výkonným ředitelem ANDE – Asocia-
ce nezávislých dodavatelů energií. 

Je specialistou na vývoj energetických trhů, 
relace cen, daní a konkurenceschopnosti veške-
rých druhů paliv a energie. Řada jeho studií se týkala možností uplatnění po-
kročilých energetických technologií a energetických úspor včetně hodnocení 
jejich ekonomické efektivnosti. Řídí energetické audity velkých průmyslových 
podniků. K těmto tématům pravidelně publikuje včetně prezentací na mezi-
národních konferencích. Spolupracuje s řadou prestižních institucí včetně me-
zinárodních arbitrážních tribunálů. Angažuje se rovněž při formování názorů 
na směřování Státní energetické koncepce ČR a dalších aktuálních problémů 
energetiky, včetně spolupráce se sdělovacími médii všech typů. Je členem 
Výboru pro udržitelnou energetiku při Vládě ČR.
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Mgr. ICLic. Pavol Poláček, LL.M., M.A.

Partner, AK Poláček & Partners

Pavol Poláček je právnym expertom na energe-
tiku, súdne spory a stavebníctvo. Študoval na uni-
verzitách v Paríži, Leuvene, Štrasburgu a Bratislave, 
vďaka čomu plynulo ovláda anglický a francúzsky 
jazyk. Zahraničné skúsenosti zbieral aj v  Soule 
a Paríži, kde pôsobil v tamojších advokátskych kan-
celáriách. Počas svojej právnej praxe pôsobil vo 
vedení viacerých renomovaných kancelárií v Brati-
slave. Svoje skúsenosti a expresnosť teraz predáva 
ďalej v advokátskej kancelárii Poláček & Partners, 
ktorú založil. Je zapísaný ako advokát v Slovenskej 
advokátskej komore, ako Solicitor pre Anglicko 
a  Wales a  ako rozhodca Rozhodcovského súdu 
Slovenskej advokátskej komory. Renomované medzinárodné právnické publikácie 
Chambers Europe a Legal 500 ho odporúčajú ako popredného odborníka pre 
oblasť energetiky, súdnych sporov a stavebníctva. Aktívne prednáša a publikuje.
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Ing. Milan Sedláček 

 Vedúci EÚ záležitostí a stratégie, 
eustream

Milan Sedláček pôsobí v  slovenskom ply-
nárenstve od roku 1994. Behom bohatej karié- 
ry v  sektore prepravy plynu pracoval najskôr 
v  pozíciách špecialistu a  následne v  rôznych 
manažérskych pozíciách. Pôsobil v sektore pre-
pravy plynu v SPP a nástupníckych spoločnos-
tiach: SPP-preprava a eustream. V  spoločnosti 
eustream manažoval viaceré zásadné procesy 
v  oblasti obchodu a  regulácie, okrem iného 
proces unbundlingu spoločnosti a  v  pozícii  
riaditeľa pre obchod riadil tvorbu obchodnej a tarifnej politiky a oblasť vzťa-
hov so zákazníkmi. 

V súčasnej pozícii vedúceho pre záležitosti EÚ a stratégiu zodpovedá naj- 
me za oblasť tvorby a implementácie nadnárodnej regulácie, vzťahy s inštitú-
ciami SR a EÚ, riadi zastúpenie pri EÚ a v organizácii ENTSO-G a zodpovedá 
za otázky medzinárodnej spolupráce a rozvoja.
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 Ing. Juraj Šedivý, PhD.

 Vedúci odboru medzinárodnej 
spolupráce, OKTE

Je absolvent inžinierskeho a doktorandské-
ho štúdia Fakulty elektrotechniky a informatiky 
STU v Bratislave, študijný program elektroener-
getika. V rokoch 2005–2008 pôsobil na rôznych 
pozíciách v  Slovenskej elektrizačnej prenoso-
vej sústave, a.s. V  rokoch 2008–2011 pracoval 
pre viaceré súkromné spoločnosti ako analy-
tik – energetik, kde sa zaoberal poradenstvom 
a analýzami v energetike, špeciálne oblasti trhu 
s  elektrinou a  plynom, európskej a  národnej 
legislatíve, znižovaniu nákladov rôznych odberných miest v oblasti spotreby 
energie a využitiu obnoviteľných zdrojov energie. 

Od roku 2011 pôsobí v spoločnosti OKTE, a.s., kde sa zaoberá rozvojový-
mi projektami trhu s elektrinou na medzinárodnej a národnej úrovni, európ-
skou a národnou energetickou legislatívou a komunikáciou s účastníkmi trhu.
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Ing. Karel Šimeček, MBA

 Předseda, Sdružení velkých spotřebitelů 
energie

Karel Šimeček pracoval 40 let ve společnos-
ti Precheza, nejprve ve středních manažerských 
pozicích, poté byl výrobní ředitel, předseda či 
místopředseda představenstva, a  poté 15 let  
jako výkonný ředitel (CEO) společnosti. V  le-
tech 1996–2016 byl místopředsedou předsta-
venstva společnosti Kemifloc a.s. 

V roce 1999 byl zvolen předsedou předsed-
nictva Sdružení velkých spotřebitelů energií 
(SVSE). Tuto pozici a  zároveň funkci vicepre-
zidenta Asociace energetických manažerů zastával do  roku 2015. V  letech 
2008–2012 byl členem DR OTE a.s. Od roku 2016 pracuje jako výkonný ta-
jemník SVSE. 

Karel Šimeček je absolventem VŠCHT Praha (inženýr chemie), Ashridge 
Management College (postgraduální stadium) a PIBS Praha ( MBA program).



30



31



32

Ing. Mgr. Miroslav Zajíček, MA, PhD.

Vedoucí obchodní strategie, Veolia

Miroslav Zajíček vystudoval Vysokou ško-
lu ekonomickou v  Praze, University of Chica-
go a Právnickou fakultu University Karlovy, kde 
studium ukončil doktorským titulem.

Pracoval jako vedoucí Katedry institucionál-
ní, environmentální a experimentální ekonomie 
na Národohospodářské fakultě VŠE. 

V roce 2009 založil Laboratoř experimentál-
ní ekonomie, kde působí jako její ředitel. 

Od roku 2017 pracuje ve společnosti Veolia 
Energie ČR a.s. jako vedoucí obchodní strategie.
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II. blok 
Energetika a Průmysl 4.0 
MODERÁTOR: Ing. Dean Brabec, Managing Partner CEE, Arthur D. Little
ÚVODNÍ PREZENTACE:  Ing. Dean Brabec,  

Managing Partner CEE, Arthur D. Little

Mění se pojetí energetiky s nastupujícím trendem přechodu průmyslu 
ke zvýšené potřebě digitalizace a automatizace procesů? Jaká má být role 
energetických společností v procesu přerodu průmyslu na Průmysl 4.0?

P A N E L I S T É :
n  Fady Al-Kheir, ředitel pro strategický rozvoj, Energon Holding 
n  Ing. Jiří Borkovec,  výkonný ředitel,  

Česká technologická platforma Smart Grid
n  Ing. Tomáš Hüner, ředitel divize Energy Management, Siemens
n  Jakub Kúdela, Account Technology Strategist, Microsoft

O T Á Z K Y : 
n   Jak vnímáte Průmysl 4.0, co si můžeme představit pod tímto názvem 

(průmyslová revoluce, robotizace, automatizace, IOT)?
n   Jaké můžeme očekávat benefity od Průmyslu 4.0, kvalitu, flexibilitu, 

úspory, rychlost, řešení na míru – individualizaci?
n   Jaká bude role energetiky a technologických firem, mohou energetiky 

převzít Asset Management a Performance Management průmyslových 
podniků a za jakých podmínek? 

n   Jaké jsou vaše zkušenosti ze zahraničí se zaváděním Průmyslu 4.0 
(Německo, Evropa, USA, Asie)?

n   Jaká je strategie vaší společnosti a jakou byste chtěli hrát roli  
v Průmyslu 4.0 a Energetice 4.0?

n  Zůstanou energetiky „pouze“ spolehlivým dodavatelem energie?
n   Jak bude průmysl a energetika České republiky vypadat po roce 2030 – 

vizionářský pohled?
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Ing. Dean Brabec

Managing partner CEE, Arthur D. Little

Dean Brabec vystudoval Vysokou školu eko-
nomickou v  Praze, obor ekonomika průmyslu. 
Před nástupem do  společnosti Arthur D. Little 
působil u  renomovaných zahraničních firem 
(Deloitte, KPMG Česká republika, s.r.o.), kde se 
věnoval projektům pro energetické společnosti, 
průmyslové podniky, banky a finanční instituce. 

Od roku 2005 je řídícím partnerem společ-
nosti Arthur D. Little s odpovědností za aktivity 
společnosti ve  střední a  východní Evropě. Za-
měřuje se na  poradenství spojené s  tvorbou 
strategií a business plánů, s využíváním inovací a nových technologií, regulací 
a řízením rizik, zvyšováním podnikatelské výkonnosti, a řízením nákladů. 

Dean Brabec byl dlouholetým členem poradního sboru Energetického re-
gulačního úřadu České republiky, v současnosti je prezidentem Klubu finanč-
ních ředitelů, který založil v roce 2005.
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Fady Al-Kheir 

 Ředitel strategického rozvoje 
a marketingu, Energon Holding

Fady Al-Kheir má dlouholeté zkušenosti 
z oblasti business developmentu, marketingu, 
zdravotnictví a  komunikace. Energetice se in-
tenzivně věnuje od  roku 2016, kdy se připojil 
k Energonu. Pod jeho vedením se skupina zača-
la rozvíjet novými směry a rozrostla se o něko-
lik firem, které se věnují různým oblastem mo-
derní energetiky. V rozvoji moderní energetiky 
a  technologických inovací spatřuje příležitost 
nejen pro holding, ale pro celou Českou repub-
liku, která má podle něj šanci navázat na svůj dřívější celosvětový věhlas. Rád 
by rozvojem inovací přispěl k tomu, aby se česká energetika stala vývozním 
artiklem a vzorem pro ostatní země.
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Ing. Jiří Borkovec 

 Výkonný ředitel, Česká technologická 
platforma Smart Grid

Jiří Borkovec vystudoval informatiku na Čes-
kém učení technickém v  Praze. Pracoval jako 
CEO ve společnosti ABB Energo, dále ve spo-
lečnostech Logica a E.ON. Od roku 2009 je ře-
ditelem České technologické platformy Smart 
Grid.
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Ing. Tomáš Hüner 

 Ředitel divize Energy Management, 
Siemens

Vystudoval Strojní fakultu VUT Brno a je no-
sitelem diplomu z International Institute of Cer-
tified Studies in Strategic Management. 

Ing.  Tomáš Hüner zastával funkci minis-
tra průmyslu a  obchodu od  prosince 2017 
do  června 2018, po  tuto dobu přerušil výkon 
funkce ředitele divize Energy Management ve 
společnosti Siemens. Před nástupem do firmy 
Siemens v  říjnu 2015 působil jako předseda 
dozorčí rady a ředitel energetických zdrojů spo-
lečnosti Vršanská uhelná a.s. V letech 2006 až 2014 pracoval jako předseda 
dozorčí rady společnosti ČEPS, a. s., současně, mezi roky 2011–2014, zastával 
pozici předsedy dozorčí rady společnosti OTE, a.s. Jako náměstek ministra 
průmyslu a obchodu vedl tvorbu legislativy a koncepcí v energetice a průmy-
slu (2006-2011). V letech 1994–2002 působil jako předseda představenstva 
a generální ředitel Severomoravská energetika, a.s.



43

Jakub Kúdela

Account Technology Strategist, Microsoft

Jakub Kúdela je Account Technology Stra-
tegist společnosti Microsoft a  má na  starosti 
komunikaci se zákazníky rozhodujícími o výbě-
ru IT řešení pro jejich oblast podnikání. Jakub 
Kúdela se zaměřuje na  prezentaci produktů 
společnosti Microsoft, které zákazníkům umož-
ní digitální transformaci a  dosažení jejich cílů 
v oblasti IT/podnikání. Díky celosvětové spolu-
práci s  energetickými společnostmi Microsoft 
vytváří rozsáhlé know-how o tom, jak technolo-
gie může zlepšit provoz a efektivitu zaměstnan-
ců v energetice a přidružených službách.
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III. blok
SMART A/NEBO EFEKTIVNĚ
MODERÁTOR: Mgr. Jan Fousek,  člen představenstva, Svaz moderní 

energetiky
ÚVODNÍ PREZENTACE: Ing. Miroslav Mareš,  předseda správní rady, 

Asociace energetických 
auditorů-energetických 
specialistů

Současným trendem jsou chytrá řešení a energetická efektivita. Podporují se 
tyto trendy, nebo jsou místy spíše v rozporu? Jsou chytrá řešení energeticky 
efektivní či naopak mohou být energeticky efektivní řešení považována 
za Smart řešení?

PANELISTÉ:
n  Ing. Pavel Beran, Relationship Manager Energy Finance, Komerční banka
n  Ing. Róbert Máček, senior konzultant, ENVIROS
n  Ing. Miroslav Mareš,  předseda správní rady, Asociace energetických 

auditorů-energetických specialistů
n  Miroslav Petr, vedoucí tuzemského obchodu společnosti, FENIX Trading
n  Ing. Jaroslav Šuvarský, jednatel, S-Power Energies

OTÁZKY:
Pro koho je Smart efektivní?
n   Zavádění energetického managementu jako nástroje pro implementaci 

smart řešení.
n   Budovy s téměř nulovou spotřebou energie jako aktivní prvky energetické 

soustavy.
n   Technické systémy budov jako součást inteligentního řízení.
n  Jak spolu souvisejí chytrá řešení a energetická efektivita?
n   Co znamená v reálu schválení společného cíle EU o energetické účinnosti 

ve výši 32,5 %?



49

Jak dalece fungují územní energetické koncepce?
n   Co jsou a co nejsou Smart Cities, jaké jsou jejich prvky?
n   Jaká je a jaká by měla být role státu?

Jaké jsou dnes preference zákazníků?
n   Výroba z FVE s akumulací, řízení spotřeby/domácnosti na dálku, Smart 

Home, pasivní domy...
n   Mohou domy přispívat k regulaci soustavy, tj. poskytovat flexibilitu?
n   Jak se vyvíjejí odpovídající technologie?
n   Podporuje stát technologický rozvoj nebo ho spíše brzdí?

Jak jsou financované projekty Smart řešení?
n   Jaké projekty jsou financovatelné?
n   Jsou dotace na podporu OZE a Smart technologií přínosem, nebo 

naopak? 
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Mgr. Jan Fousek

 Výkonný ředitel Asociace pro akumulaci 
energie a baterie AKU-BAT CZ a člen 
představenstva Svazu moderní 
energetiky

Je výkonným ředitelem Asociace pro aku-
mulaci energie a  baterie AKU-BAT CZ, která 
v  Čechách podporuje rozvoj velkokapacitních 
úložišť energie, zejména v oblasti změny legis-
lativy. Působí také jako předseda dozorčí rady 
Solární asociace ČR, kde je zodpovědný za ev-
ropskou agendu, účast na mezinárodních kon-
ferencích a v delegacích a za kontakt s médii.

Mgr. Jan Fousek je jako zástupce asociace AKU-BAT členem představen-
stva Svazu moderní energetiky, jehož cílem je zajistit dobré podmínky pro 
technologický vzestup české ekonomiky. 

Na energetických trzích se pohybuje od roku 2007. V  letech 2011–2016 
byl spolumajitelem a jednatelem jednoho z největších evropských obchod-
níků s  emisními povolenkami a  elektřinou, společnosti Virtuse Energy. Byl 
prvním zahraničním podnikatelem na světě, jehož firma vstoupila na  rodící 
se čínský emisní trh, který dokonce na základě svých zkušeností pomáhal z Ev-
ropy rozjíždět.



51

Ing. Pavel Beran 

 Relationship Manager Energy Finance, 
Komerční banka

V  roce 1992 absolvoval fakultu Mezinárod-
ních vztahů VŠE v Praze. V Komerční bance pů-
sobí od roku 1993 v různých útvarech, nejdříve 
na pozici sektorového analytika, poté na pozici 
risk specialisty pro korporátní klienty a později 
jako analytik tržních rizik. Od roku 2014 pracu-
je na pozici Relationship Manager financování 
energetiky, kde zajišťuje financování projektů 
zaměřených na energetiku. Kromě těchto trans-
akcí se rovněž podílí na  stanovování strategie 
a přístupu banky k sektoru energetiky.
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Ing. Róbert Máček

Senior konzultant, ENVIROS

Po  skončení studia chemického inženýrství 
na STU v Bratislavě působil několik let ve spo-
lečnostech Biocel Paskov, a.s., a Komterm, a.s., 
kde se zabýval teplárenstvím a  výrobou elek-
trické energie. Od  roku 2011 pracuje ve  spo-
lečnosti ENVIROS, s.r.o., která patří k  lídrům 
v poradenství v oblasti energetické efektivnosti. 
Ve společnosti ENVIROS se zabývá problemati-
kou energetické náročnosti průmyslových pod-
niků i územních celků.



55

Ing. Miroslav Mareš

 Předseda správní rady, Asociace 
energetických auditorů-energetických 
specialistů

Je absolventem ČVUT Elektrotechnické 
fakulty, obor Ekonomika a  řízení energetiky 
a  elektrotechniky a  postgraduálního studia 
v  oboru Systémové řízení palivoenergetické-
ho komplexu.12 let pracoval jako energetický 
manažer v průmyslu. 

Od  roku 2003 je předsedou správní rady 
Asociace energetických auditorů-energetic-
kých specialistů, z.s. Je dlouholetým energetic-
kým specialistou s rozsáhlými zkušenostmi v oblasti konzultací v energetice. 
Zabývá se zejména problematikou energetických auditů, energetických po-
sudků, energetického managementu a územních energetických koncepcí. 
Je ředitelem společnosti ENERGO-ENVI, s.r.o.
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Miroslav Petr

 Vedoucí tuzemského obchodu,  
FENIX Trading

Vystudoval střední průmyslovou školu sta-
vební, od  roku 1999 je autorizovaným tech-
nikem dle zákona č. 360/1992 Sb. v  oboru 
technika prostředí staveb – zdravotní technika, 
vytápění a vzduchotechnika. Ihned po dokon-
čení studia začal pracovat v  oboru zdravot-
ně-technických instalací a  vytápění, nejdříve 
u soukromé stavební společnosti na pozici ve-
doucího střediska vytápění a  zdravotechniky, 
později jako OSVČ formou projektové činnosti 
ve výstavbě. 

Od  roku 2003 pracuje ve  společnosti FENIX Jeseník, českého výrobce 
elektrických topných systémů, na pozici vedoucího obchodního oddělení pro 
tuzemský trh. Oboru vytápění se tak věnuje již 28 let.
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Ing. Jaroslav Šuvarský

Jednatel, S-Power Energies

Jaroslav Šuvarský má v  oblasti fotovoltaiky 
více než desetileté zkušenosti z České republiky 
i  Anglie. Jeho firma S-Power Energies se loni 
stala jedničkou v  instalacích střešních fotovol-
taik na zdejším trhu (realizovali přes 400 instala-
cí, letos plánují dvojnásobek). Jeho podnikatel-
ská vize vychází z dlouholetého úsilí o proměnu 
energetiky z centralizované distribuce elektřiny 
na decentralizovanou po vzoru Německa a dal-
ších vyspělých západních zemí. Cílem, k němuž 
S-Power Energies pod jeho vedením směřuje, je 
prodávat nejmodernější technologie a aplikovat je s ohledem na největší užit-
nou hodnotu, nejnižší ekologickou zátěž a také bezpečnost pro koncového 
uživatele.
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IV. blok
Moderní paliva v dopravě 
MODERÁTOR: Ing. Richard Kvasňovský,  vedoucí domácí redakce, 

Tlačová agentúra Slovenskej 
republiky

ÚVODNÍ PREZENTACE: Ing. Leoš Gál,  předseda, Česká technologická 
platforma pro biopaliva

Řada zemí v Evropě směřuje k postupnému zákazu ropných paliv pro 
dopravu. Jaké či jaká paliva jsou schopná nahradit ropná paliva a dají se 
nazvat palivem/palivy budoucností? Dokážeme žít za dvacet let bez ropných 
paliv?

PANELISTÉ:
n   Ing. Milan Fořt, obchodní ředitel, Bonett Gas Investment
n   Ing. Leoš Gál, předseda, Česká technologická platforma pro biopaliva
n   Ing. Tomáš Chmelík, PhD., vedoucí útvaru čistých technologií, ČEZ
n   Ing. Lukáš Polák, PhD.,  pracovník výzkumu a vývoje, oddělení Vodíkové 

technologie, ÚJV Řež
n   Ing. Jaroslav Slouka, vedoucí oddělení podpory obchodu, ČEPRO

OTÁZKY:
Nakolik je reálné, že ropná paliva v dopravě „přežijí“ rok 2050?
n   Na jakých faktorech to záleží?

Jak jsou dnes rozšířená alternativní paliva a pohony?
n   Je možné vysledovat nějaké trendy?

Jak se vyvíjí infrastruktura nových paliv a pohonů? 
n   Kdy se dá čekat, že bude dostatečná?
n   Kolik dobíjecích/plnicích stanic je na trhu potřeba, aby jich bylo tak 

akorát?
n   Jaké jsou náklady na vytvoření dobíjecích/plnicích stanic a jaká je 

návratnost těchto investic?
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O jakém palivu se dá říct, že je palivem budoucnosti? 
n   Je to vodík, jak se o něm často píše?
n   Kdy jsou elektřina a plyn lepší než ropná paliva?

Jsou alternativní paliva a pohony lepší ve vypouštění emisí, 
než ropná paliva?

Pro koho se dnes ekonomicky vyplatí pořídit si hybridní / elektrický /
plynový / vodíkový automobil?

Jaký se dá očekávat „palivový mix“ na českých / slovenských silnicích 
za 10 let? 
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Ing. Richard Kvasňovský

 Vedúci domácej redakcie,,  
Tlačová agentúra Slovenskej republiky

Ing. Richard Kvasňovský pôsobí, s výnimkou 
pol druha roka v PR sektore, celú profesionálnu 
kariéru vo verejnoprávnych médiách. V rokoch 
1998-2007 pracoval v  Slovenskom rozhlase, 
kde vystriedal redakciu medzinárodného života 
a domácu redakciu, kde bol redaktor i moderá-
tor spravodajských a diskusných relácií. 

Od  roku 2009 pôsobí v  Tlačovej agentúre 
SR (TASR), kde je v súčasnosti vedúci domácej 
redakcie. Za svoju prácu získal viacero novinár-
skych ocenení.
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Ing. Milan Fořt 

 Obchodní ředitel,  
Bonett Gas Investment ČR

Milan Fořt v  oblasti stlačeného zemního 
plynu (CNG) pracuje bezmála 20 let, nejdříve 
jako obchodní ředitel ve  společnosti Comett 
Tábor, s.r.o., nyní ve  společnosti Bonett Gas 
Investment, a.s., která je největším prodej-
cem CNG do vozidel v ČR v letech 2015, 2016 
a 2017, a působí na českém a slovenském trhu, 
kde se orientuje na investice, provozování a do-
dávky stanic na alternativní paliva. Skupina má 
v portfoliu pod značkou BONETT EUROGAS ak-
tuálně 34 CNG stanic v investiční hodnotě téměř 300 milionů korun.
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Ing. Leoš Gál

 Předseda, Česká technologická 
platforma pro biopaliva

Leoš Gál má četné profesní zkušenos-
ti v  oboru biopaliv, chemie a  plastů. Působil 
v Unipetrolu, v Čepru a ve Výzkumném ústavu 
meliorací a ochrany půdy. 

Od roku 2008 vede Českou technologickou 
platformu pro biopaliva, kde se zabývá strate-
gickou výzkumnou agendou ČR pro biopaliva 
2. generace, vypracováním Implementačního 
akčního plánu ČR pro biopaliva 2. generace. 
Účastnil se také celé řady projektů, např. pro-
jekt RESTEP (Interaktivní mapa pomůže plánování a využívání obnovitelných 
zdrojů energie a návazných modulů), nebo také Technologického foresightu 
pro biopaliva, či přípravy českého národního projektu Demonstration centre  
of CO2 transformation technologies.
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Ing. Tomáš Chmelík, PhD. 

Vedoucí útvaru čistých technologií, ČEZ

Tomáš Chmelík je absolventem Vysoké ško-
ly ekonomické v  Praze, Fakulty národohospo-
dářské, hlavní specializace hospodářská poli-
tika, vedlejší specializace ekonomika životního 
prostředí. V roce 2010 ukončil doktorské studi-
um na ČVUT, Fakultě elektrotechnické, katedře 
Ekonomiky, manažerství a humanitních věd. 

Působil na  Ministerstvu životního prostředí 
ČR, nejdříve v  Odboru ekonomické politiky, 
oddělení ekonomických nástrojů, od roku 2004 
byl vedoucím samostatného oddělení změny 
klimatu a po transformaci samostatného oddělení v odbor se stal jeho ředi-
telem. Byl odpovědný za otázky politiky ČR v oblasti změny klimatu a snižo-
vání emisí skleníkových plynů, zejména implementací systému obchodování 
s emisními povolenkami a přípravou prvního národního alokačního plánu ČR. 

V  létě 2006 opustil Ministerstvo životního prostředí a  přešel na  pozici 
manažera environmentálních produktů společnosti ČEZ, od  roku 2010 je 
vedoucím útvaru čistých technologií společnosti ČEZ, kde má mj. na staros-
ti budování a provozování sítě veřejných dobíjecích stanic v rámci projektu  
/E/MOBILITA ČEZ.
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Ing. Lukáš Polák, PhD.

 Pracovník výzkumu a vývoje,  
oddělení Vodíkové technologie, ÚJV Řež

Lukáš Polák od  skončení postgraduálního 
studia na VŠCHT Praha, obor chemické a ener-
getické zpracování paliv, působí jako pracov-
ník výzkumu a vývoje na oddělení Vodíkových 
technologií v  ÚJV Řež. V  rámci své práce se 
specializuje na využití vodíku jako alternativní-
ho paliva v dopravě či jeho potenciálu při aku-
mulaci energie v rámci konceptu Power-to-Gas. 
Více než pět let byl zodpovědný za provoz vo-
díkového autobusu TriHyBus a  vodíkové plnicí 
stanice v Neratovicích včetně vyhodnocování provozních dat a zkušeností.
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Ing. Jaroslav Slouka

 Vedoucí oddělení podpory obchodu,  
ČEPRO

Jaroslav Slouka pracuje od  roku 2014 ve  
společnosti ČEPRO, a.s., na  pozici vedoucího 
oddělení podpory prodeje. V  rámci své pozi-
ce se zabývá exportními aktivitami pohonných 
látek, vedením interních a  externích obchod-
ních projektů, rozvojem obchodních příležitostí 
a  biolegislativou. Důležitou součástí jeho pra-
covní činnosti je hledání pro-obchodních přístu-
pů v rozvoji technických možností společnosti. 

Mezi lety 2004–2013 působil ve společnosti 
PARAMO, a.s., kde byl zodpovědný za  rozvoj obchodních strategií prodeje 
tmavých rafinérských produktů, posléze speciálních produktů rafinérského 
charakteru. Svoji kariéru, po absolvování studia na VŠB-TU v roce 1999, zapo-
čal na pozici obchodníka ve společnosti Česká rafinérská, a.s.
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EXKURZE 
Málokdo ví, že na zámku v Lednici je v podzemí umělá krápníková jesky-

ně a  v  ní se skrývají technické zajímavosti. Účastníci exkurze měli možnost 
seznámit se elektrodispečinkem z roku 1903, který ovládal malou vodní tur-
bínu z roku 1881. Další zajímavostí je systém teplovzdušného vytápění zámku 
za pomocí řady kotelen na dřevo, instalovaných kolem roku 1850. 

A  do  třetice: pod známým skleníkem se nachází plynová kotelna, která 
v případě náhlého oteplení ve skleníku (např. při přechodu noci do slunného 
dne) musí velmi rychle ochladit nahřátou vodu, aby se nepřehřál skleník, a to 
tak, že horkou vodu potrubím nažene do zámku a voda předá teplo do zámku.
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je moderní platforma pro sdílení informací 
z energetického sektoru slučující akademickou, vědní, 
technickou a soukromou sféru.

Vydáváme populárně odborný čtvrtletník PRO-ENERGY magazín, 
více informací: www.pro-energy.cz

V České republice organizujeme energetickou konferenci 
PRO-ENERGY CON, v, více informací: www.proenergycon.cz

Na Slovensku pořádáme sesterskou konferenci PRO-ENERGY FÓRUM, 
více informací:  www.proenergyforum.sk

Denně monitorujeme zprávy z ČTK, médií, tiskové zprávy a informace  
z komoditních trhů.

Nabízíme denní, týdenní a měsíční přehledy o aktuálním dění  
na energetickém trhu a také reporty sestavené individuálně 
dle potřeb klienta.

V „Tématech pod lupou“ přinášíme nový pohled v historickém, politickém
a globálním kontextu energetiky

Sestavujeme a zveřejňujeme kalendář akcí v energetickém sektoru 
v České, Slovenské republice a dalších zemích

Spolupracujeme s vysokými školami a nabízíme možnost stáže studentům
a absolventům

Tvoříme pro Vás nejen český a slovenský obsah, ale také anglický. 
Chcete další? Podpořte nás. Děkujeme! 

www.energy-hub.cz



Připravujeme pro Vás 
jarní konferenci 

PRO-ENERGY FORUM 
na Slovensku. 

Více informací na webu 
www.proenergyforum.sk
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